
 
 

REFERAT FRA STYREMØTE 

 

Sted: Buvikhøgda 

Tid: mandag 14. juni 2010 Kl 19:00 

Tilstede fra styret: Sissel Aarnes Gundersen, Ove Nyland, Toralf Saltkjelvik 

 

SAKSLISTE 

1. Siste møtereferat 

2. Reparasjon av bord 

3. Sankthansfeiring 

4. Interesse for småbåthavn 

5. Eventuelt 

1 Siste møtereferat 
På forrige styremøte ble det besluttet å undersøker pris på et partytelt for bruk på store 
tilstelninger og til utleie. Ove skal sjekke pris på de billige variantene som selges til 
privatpersoner. Styret skal vurdere om kvaliteten er god nok for velforeningens formål. 

2 Reparasjon av bord 
Noen av de bordene som velforeningen plasserer ut i Møst, er blitt gamle og må fornyes. Det 
ble besluttet på styremøtet at Toralf skulle kjøpe inn høvelig material og styret skal 
arrangere dugnad for å lage nye bord. 

4 Sankthansfeiring 
Siden Sankthans i år faller på en onsdag ble det besluttet at velforeningen ikke skulle 
engasjere seg i årets feiring. 



 

5 Interesse for småbåthavn 
Velforeningen har blitt forespurt om småbåthavn i Møst. Det ble besluttet å sende et 
rundskriv til innbyggerne for undersøke hvor stor interesse det er for en marina her i Møst. 
Rundskrivet skal oppfordre beboerne om et uforpliktende svar og med en måneds svarfrist. 
Styret mener tidsfristen må settes til 15. august. 

6 Eventuelt 
Vi må sende søknad til Brønnøysundregisteret om å registrere Velforeningen som et foretak 
for å få tilgang til “grasrot-andelen”. 

Nytt styremøte etter at svarfristen på rundskrivet er gått ut. 

Ingen flere saker. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referent 

Ove Nyland 


